

## **Skolebestyrelsesmøde mandag 11. november 2024 17:30-20:00, på Krogårdsskolen**

Til stede: Jesper, Leise, Janne, Martin (forældrerep.) Carl 9x (elevrep.) Maria og Dan (ledelse og referat)

### **REFERAT**

*Mødeleder: Martin*

1. Opsamling fra sidste møde (to-do liste) Jesper 5 min

#### **Referat**

Intet til referat

2. Nyt fra elevrådet 10 min

#### **Referat**

Eleverne vil gerne mere elevinddragelse i undervisningen – Ledelsen opfordrer til, at eleverne taler med deres lærere om, hvordan man kan få mere elevinddragelse. Maria går med på et elevrådsmøde.

Der mangler ofte papir til at tørre hænder i på toiletterne. Det tager ledelsen med.

Eleverne ønsker flere bord-bænkesæt i skolegården og ved hovedindgangen.

Eleverne ønsker koldt vand-automater på gangene.

Eleverne ønsker spejle på toiletterne.

Elevrådet er i gang med at lave en kampagne, hvor de forklarer, at man skal lade være med at smadre vores ting, fordi der bliver brugt for mange penge på at erstatte tingene i stedet for at kunne udvikle/bruge penge på møbler/arrangementer osv. Jesper vil gerne deltage i et fælles møde med eleverne, Carl/elevrådet og Maria.

3. Nyt fra medarbejderne, ledelsen og skolebestyrelsen 30 min

#### **Referat**

Medarbejderne – fraværende til mødet.

Ledelse:

Der orienteres om den kommende skoleudviklingssamtale. Til næste møde vil Dan og Maria lave et kort oplæg om vores selvvalgte emner. SB får mulighed for at byde ind i forhold til emnerne, og så tager ledelsen de inputs med ind i skoleudviklingssamtalen, der afholdes i marts måned.

Dan skal holde kort oplæg for børne-skoleudvalget onsdag aften i denne uge.

SB:

SB har en fællespostkasse på aula, der skal etableres et autosvar på henvendelserne (Leise laver et forslag), så forældrene får et svar fra SB. Der skal laves en procedure for hvordan og hvem, der svarer på henvendelserne

4. Nyt fra formanden Jesper 20 min

Formandens møder med diverse

Møde i det nye år med politikere og administrationen om co-teaching

De 3 modeller for økonomien til specialundervisning

**Referat**

Jesper har inviteret børne-skoleudvalget og administrationen til et møde d. 16. januar om co-teaching. Jesper og Søren vil lave et oplæg.

Jesper har kontaktet direktøren om PPR

Dea har kontaktet Skole og forældre for at modtage et gratis kursus (først til mølle 50 stk.)

Jesper og Leise har været til møde om tildelingsmodel for specialundervisningen. Der er stadig ikke truffet en beslutning. Der er lavet et fælles hørings svar fra SB i Greve kommune.

5. Godkendelse af Principper for trivsel og meddelelsesbog Dan/Leise 20 min

**Referat**

Princippet for trivsel på Krogårdskolen skal opdateres.

Princip for meddelelsesbogen: Godkendt.

Skolebestyrelsen har drøftet, hvordan principperne implementeres, og hvordan skolebestyrelsen fører tilsyn med principperne.

6. Princip for forebyggelse af vold, fra elever Dan 10 min

**Referat**

I morgen drøftes 2 retningslinjer i skolens MED-udvalg, hvor der er fokus på håndteringen af elever og medarbejdere i situationer hvor der opstår vold, eller trusler om vold.

Dette vil muligvis kunne kobles til SB's princip om trivsel – vi følger op, når MED-udvalget har endeligt besluttet indholdet i retningslinjerne.

7. Det specialpædagogiske analyse Dan 10 min

**Referat**

Intet til den specialpædagogiske analyse.

SB har drøftet praksisnær PPR.

8. Straks påbud Dan 10 min

**Referat**

Dan orienterer om status på straks påbuddet. Det er nu blevet løftet.

Vi har fortsat et påbud om at klæde vores personale på til at håndtere de elever, der udfordrer. Dette er vi i gang med at leve op til bl.a. gennem et eksternt kompetenceudviklingsforløb.

9. "Skolemad"

Dan 20 min

#### **Referat**

SB har drøftet en henvendelse fra Skolemad.dk. Der vil skulle bruges ressourcer på at koordinere og fordele maden.

Henvendelsen drøftes igen på mødet i april.

10. Ombygningen

Alle 10 min

#### **Referat**

Dan gennemgår plancher og materiale fra arkitekten.

Indtil videre går alt efter planen.

11. Eventuelt og arbejdsgrupper

5 min

Jesper har fået en invitation til en workshop om stier

Kommende møder:

Emner til kommende møder:

Budget 2025-2028

Kontaktforældremøde

Arbejdsgrupper:

Kontaktforældre

Malene og Leise

12/12 Mødeleder: Julemøde

16/1 Mødeleder: politikere og administrationen om co-teaching

11/2 Mødeleder:

6/3 mødeleder:

10/4 mødeleder:

8/5 mødeleder:

12/6 mødeleder: Julemøde